
Styrelsens kommentar: 

Styrelsen anser att förslaget ligger rätt i tiden då mycket pekar på en stor ökning av antalet elbilar i 

samhället generellt. Styrelsen har redan sett en ökning av elbilar i vårt område samt i kön till de fyra 

laddplatser vi redan har. Fler laddplatser skulle sannolikt öka värdet på allas våra fastigheter. Styrelsen 

är även enig att titta på ett annat fabrikat då det befintliga systemet har kantats av en mängd 

driftstörningar och dålig support från tillverkaren. 

 

Stämman bör vara medveten om att en omförättning av samfällighetsföreningen initialt behöver 

genomföras till en kostnad på cirka 60 tkr samt att en extra stämma kommer bli aktuell. Möjligheten 

finns fortfarande att ansöka om bidrag (50% av kostnaderna men max 15 tkr per laddpunkt) men att 

ett lån trots allt kommer att behöva tas och finansieras via laddplatserna. 

 

Styrelsen kommer behöva bjuda in till en arbetsgrupp som driver detta som ett projekt och där någon 

eller några från styrelsen medverkar som en mindre del av arbetsgruppen. 

 

Styrelsen rekommenderar stämman att anta motionen med kommentar. Styrelsen kommer bjuda in 

till en arbetsgrupp som får i uppdraget att leda detta som ett projekt. Om inte tillräckligt intresse finns 

för att medverka i en sådan arbetsgrupp så saknas rätt förutsättningar och projektet kommer då inte 

att fullföljas.  


